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Wijkagent onzichtbaar 
De wijkbewoners van Stadshagen willen een politiepost in de wijk. Dat is één van de 
uitkomsten van een SP-onderzoek onder buurtbewoners van Stadshagen. Zaterdag werden in 
anderhalf uur tijd 92 mensen geïnterviewd over de veiligheid in Stadshagen. Van deze groep 
zegt 83% dat zij de wijkagent nog nooit hebben gezien.  
 
‘Ik woon al vijf jaar in Stadshagen maar heb de wijkagent nog nooit gezien, Ja, alleen in de 
folder dan.’ 
 
Spreekuur voor Stadshagen is onvoldoende 
57% van de geïnterviewde buurtbewoners geeft aan dat het spreekuur van de politie op 
woensdagmiddag tussen 13:00 en 14:00 onvoldoende is voor Stadshagen. Bovendien wordt 
het tijdstip van het spreekuur door – met name de werkende bevolking – gehekeld. 
 
‘Eén spreekuurtje op de woensdagmiddag is echt onvoldoende. Voor een gesprek met de 
politie moet de tijd worden genomen. Dat ontbreekt nu echt.’ 
 
‘Ik werk op woensdagmiddag tussen 13:00 en 14:00 uur, net als veel van mijn buurtgenoten. 
Het tijdstip is daarom wel heel onhandig gekozen.’ 
 
Politiepost in Stadshagen 
67% van de geïnterviewde buurtbewoners willen een politiepost in de wijk. Een politiepost 
moet toegankelijk zijn en ruim bemand. De wijkagent moet weten wie er wonen en wat er 
leeft onder de buurtbewoners. 
 
‘Ik heb in augustus 2009 aangifte gedaan, maar er nooit meer iets van vernomen. Met een 
politiepost in de wijk zou ik eens binnen kunnen lopen en vragen naar de stand van zaken.’ 
 
‘Een politiepost is echt nodig. Met een wijkagent die aanspreekbaar is en ook meer 
surveilleert.’ 
 
 
 



Veiligheid in de wijk 
De meeste Stadshagenaren maken zich zorgen over de verkeersveiligheid in de wijk. De 
Werkerenlaan en de Frankhuizerallee worden gezien als een racecircuit, wat met name 
gevaarlijk is voor de schooljeugd. Ook de klacht dat er rond scholen hard wordt gereden 
wordt vaak gehoord. Verder maken de buurtbewoners zich zorgen over de hangjongeren in de 
wijk. Met name de rommel die zij in de parken veroorzaken. Men vraagt meer politie, 
jongerenwerkers en maatschappelijk werk. De cultuur moet veranderen, zodat de wijk voor 
jongeren ook écht interessant wordt.  
 
Politie: ook te weinig op straat 
Uit – eerder - onderzoek van de SP onder politieagenten in Zwolle blijkt dat 62 procent van de 
Zwolse politiemensen vindt dat zij onvoldoende tijd heeft om in de buurt aanwezig te zijn. 
Inzet voor anderen diensten (zoals nooddiensten), bureaucratie en controledrift zijn hiervan de 
oorzaak. Daarnaast denkt 78% van de Zwolse agenten dat kleinschalige politieposten de 
veiligheid in de buurt kunnen vergroten.  
 
‘Meer aanwezigheid van politie, die ook aanspreekbaar is. De ouderwetse wijkagent weer 
terug, geen wijkcoördinator op het hoofdbureau.’ 
 
‘Door buurtpolitieposten kan er meer toezicht en persoonlijk beleid op een bepaalde wijk 
worden toegepast. Elke wijk is natuurlijk anders in omvang en samenstelling.’ 
 
‘Elke stad, dorp en wijk heeft een eigen politiekorps nodig met eigen herkenbare mensen. Het 
wordt zo langzamerhand zo grootschalig.’ 
 
Conclusie 
Uit het onderzoek blijkt weer dat mensen behoefte hebben aan wijkagenten die zichtbaar zijn 
en die ze kennen. Dat betekent dus zichtbaar patrouilleren op straat (en niet alleen in de auto) 
en bereikbaar zijn in de buurt. Met minder formulieren en minder controle kunnen agenten 
vaker op straat zijn. Als dat ook nog via kleinschalige politieposten in de wijk gebeurt, waar 
de SP al lange tijd voor pleit, dan kunnen de buurten echt veiliger worden. Hierbij is het ook 
noodzakelijk dat politieposten open zijn op tijden dat mensen er heen kunnen: dus niet alleen 
op woensdagmiddag tussen 13.00 en 14.00 uur. 
 
De SP gaat door met haar onderzoek naar een politiepost in Stadshagen. Ondertussen geven 
ook de wijkbewoners van Zwolle Zuid aan dat ze de politiepost in Zwolle Zuid terug willen 
hebben. Uit de Wijkanalyse Zwolle-Zuid 2009 van de gemeente Zwolle blijkt dat ongeveer 
twintig procent van de wijkbewoners zich wel eens onveilig voelt op straat en bijna negen 
procent laat weten overlast te kennen van omwonenden. Uit de analyse blijkt dat er volgens 
hen te weinig gedaan wordt aan deze problemen. Een rondgang – van Zwols Nieuws - in de 
wijk levert meer van deze reacties op. Een wijkbewoner laat weten dat hij de politie nooit ziet. 



Een ander noemt het ‘politie op oproepbasis’. In de toekomst zal Stadshagen nog verder 
groeien en qua omvang meer op Zwolle Zuid gaan lijken.  


